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SKUPŠTINA  

TURISTIČKE ZAJEDNICE  

GRADA PULE 

 

Z A P I S N I K 

sa 3. sjednice Skupštine Turističke zajednice Grada Pula, održane 16. prosinca 2014.g. u hotelu Park 

Plaza Histria, sala A, s početkom u 13.00 sati. 
 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i otvara treću sjednicu Skupštine TZ Pule. 

 

Nakon prikupljenih potpisa prisutnih članova Skupštine konstatira da sjednici prisustvuje 14 od 21 
članova što je dovoljan broj za kvorum i donošenje  pravovaljanih odluka.  Prisutni su članovi Skupštine: 

Manuel Markotić, Darko Grbac, Roksanda Percan, Sandra Gobin, Elsa Trbulin, Vesna Klunić, Mladen 

Širola, Milan Vlaisavljević, Maja Skrobo, Sonja Brocca Nastić, Moris Buršić, Igor Škatar, Predrag 
Melnjak i Boris Miletić. Lista s potpisima prisutnih članova Skpštine sastavni je dio Zapisnika. 

Odsutni su članovi Skupštine: Martina Toncetti Hrvatin, Vesna Borisavljević, Igor Štoković, Milena 

Perković, Saša Žmak, Ivan Slivar, Milan Puljiz i Josip Kanižaj. 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, članovi Turističkog vijeća Boris Žgomba, Branko 

Lukić i Andi Vitasović, predsjednica Nadzornog odbora Gordana Tripković i članica Rossana Matejčić 

Miljević, djelatnice TZ Pule Marinela Kolić i Eleonora Stojković te predstavnici medija. 

 
Predsjednik Boris Miletić za sjednicu  predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Skupštine, 

2. Izvješće o izvršenom nadzoru nad radom i financijskim poslovanjem TZ Pule za razdoblje 
01.-06. mjesec 2014. godine, 

3. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2014. godinu i promjena aktivnosti, 

4. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2015. godinu. 
 

Nakon što su se prisutni izjasnili o prijedlogu, predsjednik Boris Miletić konstatira da je dnevni red 

usvojen jednoglasno i prelazi na rad po točkama dnevnog reda za koje su pisani prijedlozi dostavljeni 

članovima Skupštine u zakonskom roku.  
 

Ad 1) 

Zapisnik sa 2. sjednice Skupštine usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 
 

Ad 2) 

Predsjednik Boris Miletić – prelazi na usvajanje Izvješća Nadzornog odbora i daje riječ direktorici. 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – izvijestila je prisutne da je Nadzorni odbor obavio nadzor 
poslovanja i pregled knjigovodstvenih dokumenata za prvih šest mjeseci. Nakon izvršenog pregleda 

poslovanja, Nadzorni odbor je ocijenio: 

1.  „Poslovanje TZ Pule u razdoblju 01. - 06. 2014. godine odvijalo se sukladno Zakonu o 
Turističkim zajednicama i promicanju hrvatskog turizma, te Statutu TZ Pule. 

2. Poslovanje TZ Pule u predmetnom razdoblju odvijalo se u skladu s aktima Zajednice, odlukama 

Turističkog vijeća i Skupštine, a financijska sredstva utrošena su sukladno Programu aktivnosti i 
financijskom planu za 2014. godinu  

3. Polugodišnje financijsko izvješće i druga izvješća sastavljena su u skladu sa stanjem u poslovnim 

knjigama TZ Pule i iskazuju ispravno stanje. 

4. Nadzorni odbor je prihvatio obrazloženje Ureda u vezi odstupanja realiziranih stavaka u odnosu 
na planirane sukladno obrazloženjima koja su navedena u financijskom izvješću za 01. - 06.2014. 

godine.  

5. Nadzorni odbor je ocijenio da se program rada za 2014. godinu realizira sukladno Planu i 
planiranoj dinamici provedbe aktivnosti uz navedena odstupanja koja su obrazložena i prihvaćena. 
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6. Predlaže se izrada rebalansa Programa rada i financijskog plana TZ Pule za 2014. pošto ima 

odstupanja u obujmu većem od 5%, a sve sukladno realizaciji prilijeva sredstava. 

7. Predmetno Izvješće o obavljenom nadzoru nad aktivnostima i financijskim poslovanjem TZ Pule 

za razdoblje 01. - 06.2014. godine dostaviti će se na usvajanje Turističkom vijeću i Skupštini TZ 
Pule, te Turističkom vijeću Turističke zajednice Istarske županije.“. 

 

Predsjednik Boris Miletić otvara raspravu te, kako nije bilo prijavljenih, daje Izvještaj Nadzornog odbora 
na usvajanje. 

 

Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila izvještaj Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru nad 

aktivnostima i  financijskom poslovanju TZ Pule za period 01.01.-30.06.2014. godine. 
 

Ad 3) 

Predsjednik Boris Miletić prelazi na razmatranje sljedeće točke i moli direktoricu da u kratkim crtama 

iznese Rebalans plana za ovu godinu. 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – ističe, što se tiče turističkog prometa, u prvih devet mjeseci ove 

godine 262.554 turista ostvarilo je 1.446.664 noćenja što je u usporedbi s prošlom godinom osam posto 
više turista i šest posto više noćenja  pa se može reći da je ova godina rekordna po ostvarenim noćenjima.  

Domaći gosti ostvarili su isti broj noćenja kao i lani, a strani sedam posto više. Kod stranih gostiju najviše 

noćenja, 358.274 ostvarili su Nijemci te tako ostvarili porast za osam posto, a slijede ih Talijani s gotovo 

134 tisuće noćenja i porastom od 10%. Austrijski su gosti ostvarili oko 107 tisuća noćenja, a najveći rast 
od 12% ostvarili su gosti iz Velike Britanije koji su ostvarili čak 106.697 noćenja. Značajniji je  pad 

gostiju iz Rusije sa 51 na 37 tisuća noćenje što je  28% manje i to radi uvođenja viza. Što se tiče smještaja 

nešto je smanjen broj noćenja u kampovima i hostelima, dok svi stali smještajni kapaciteti bilježe plus. 
Ukupni prihodi veći su za 20 posto od planiranih jer su porasli prihodi od boravišne pristojbe za 10% i 

turističke članarine za 11%. Nešto je više sredstava dobiveno za dizalice od planiranih ali je isto tako, iako 

je planirano da se polovina sredstava za njih potroši već u 2013. godini,  veći dio potrošen u 2014. pa je ta 

stavka veća. Navodi također veća odstupanja u iznosima Rebalansa u odnosu na Plan kod:  

- naknada kamata zbog kratkoročnog kredita, 

- dizajna vrijednosti tj. uređenja fasada Dolce Vita gdje je uređen veći broj fasada od predviđenog 

što je pozitivno,  
- Dani antike povećani su zbog prikupljenih sredstava od Hrvatske turističke zajednice, 

- zbog proširenja manifestacije i na praznik Sv. Nikole povećani su troškovi za Dane trgovina, 

- iznos za manifestacije je veći jer se kroz godinu pojavljuju  nove manifestacije koje vrijedi 
podržati, 

- novost je stavka za novogodišnju rasvjetu koja su ušla u 2014. a nije bila u planu, 

- zbog dodatnog oglašavanja festivala Visualija preko agencija povećana je i ta stavka, 

- povećana su sredstva za mobilnu aplikaciju zbog ulaska Arheološkog i Povijesnog muzeja, 
- nabavljeni su dodatni programi za male iznajmljivače za prijavu gostiju što ima olakšava rad a i 

zbog značajnog povećanja broja prijava na info punktu TZ-a  zbog koje će trebati zaposliti nekoga 

na tim poslovima preko ljeta.  

 

Nakon izlaganja direktorice, predsjednik otvara raspravu.  Prijavljenih za raspravu nije bilo pa predsjednik 

daje Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2014. godinu na glasanje. 

Skupština TZ Pule jednoglasno je usvojila Rebalans financijskog plana za 2014. godinu i promjene 

aktivnosti. 

Ad 4) 

Predsjednik Boris Miletić daje riječ direktorici i predlaže da se ukratko osvrne na Prijedlog Programa 
aktivnosti i financijski plan za 2015. godinu. 
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Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj  - navodi da je 2014. godina iznenadila po broju noćenja te je za Pulu 

postala rekordna godina i po prvi put je Pula prešla 1,5 milijun noćenja što je u današnje doba krize i 

povećanja turističkog tržišta, odličan rezultat tako da se noćenja za 2015. planiraju na nivou ove godine. I 

dalje se planira raditi na novim proizvodima Pule te sudjelovati u SMP-u Istre i zajedničkoj promociji 
Istre i Pule. Radit će se također strategija Južne Istre kroz koju će se dogovarati koji proizvodi će se 

razvijati. Tiskat će se materijali koji nedostaju. Također će se raznim akcijama i dalje poticati i sudjelovati 

u uređenju grada, poput sufinanciranja projekta uređenje gradskih fasada "Dolcevita", održavanja 

pješačkih staza i čišćenja podmorja. Nastavit će se istraživanje kvalitete ugostiteljske ponude te na osnovu 

dobivenih rezultata organizirati edukacije iz područja u kojima se uočilo najviše nedostatka. 
I dalje će se organizirati već tradicionalne manifestacije poput Dana antike, nastaviti i proširiti festival  

Visualia, gastro manifestacije, ljetni sajam obrtnika, manifestacije Pula pleše, Dani trgovina, te 

manifestacije na Usponu De Ville. Financijska potpora dat će se i brojnim drugim manifestacijama za što 
se u idućoj godini planira izdvojiti 800 tisuća kuna. Novost je u idućoj godini sudjelovanje u projektu 

"Hrvatska 365" čiji je cilj potaknuti produženje predsezone i posezone za što je osigurano sto tisuća kuna, 

a klaster Južne Istre ušao je zajednički u taj pilot projekt. Preostalih 150 tisuća kuna za nabavku 
novogodišnje rasvjete u 2014. isplatit će se u 2015. pa je i ta stavka u planu.   

                                     - istakla je da je s Gradom Pula dogovoreno trošenje sredstava transfera 

boravišne pristojbe od 1,2 milijuna kuna na način da se 400.000 kn utroši za uređenje Uspona Marijana 

Rotara (serpentina pored Arene) i zelene površine na spoju Kandlerove ulice i Ulice Castropola. Preostali 
iznos od 800 tisuća kuna namijenjen je za komunalne usluge: geodetske usluge, projektiranja, usluge 

ispitivanja, nadzora i dr. usluge potrebne za realizaciju zahvata na javnim površinama, nerazvrstanim 

cestama, javnoj rasvjeti.  
 

Predsjednik Boris Miletić zahvaljuje direktorici i otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje prijedlog 

Programa na glasanje. 
 

Program aktivnosti i financijski plan za 2015. godinu usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu, kao i 

prijedlog utroška transfera boravišne pristojbe.  

 
Predsjednik ističe da je u cilju provođenja programa kroz godinu potrebno donijeti odluku o izvršenju 

Financijskog plana kojom bi se odredile ovlasti Turističkog vijeća i direktorice u raspolaganju sredstvima 

te mogućnost zaduživanja putem kredita ukoliko bude potrebno. Prijedlog Oluke podijeljen je pred 
sjednicu tako da su se članovi Skupštine mogli upoznati sa sadržajem.  

 

Odluka o izvršenju Financijskog plana za 2015. godinu usvojena je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 
Predsjednik Boris Miletić zaključio je da je rekord koji je Grad Pula ove godine oborio poticaj i izazov da 

budemo još bolji, zaželio prisutnima sve najbolje kako na osobnom tako i na poslovnom planu te 

iskoristio priliku da direktorici čestita na lijepom uspjehu i dobivenoj nagradi udruge Croma za project 
managera godine. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj se zahvalila i istakla da na tu nagradu gleda kao na nagradu grada i 
ostalih suradnika bez čije pomoći ne bismo mogli realizirati velike projekte. 

 

 

Sjednica je završena u 13.30 sati. 
 

Zapisničar: Eleonora Stojković                 Predsjednik: Boris Miletić 


